
OBEC ŠKVOŘETICE 

 

Zápis z 35. zasedání zastupitelstva obce (ZO) Škvořetice konaného dne 
24.3. 2022 

 

 

Přítomni: Josef Hora, Kateřina Schaffarzová, Petr Šavrda, Jaroslav Chlanda, Jiří Hrouda, Vojtěch Rosina, 

                František Kraml 

 

Omluveni: Anton Murárik, Josef Ředina 

 

Přítomní občané: Ondřej Chlanda 

                                                                       

Přítomno: 7 členů (z celkového počtu 9 členů ZO), zastupitelstvo je usnášeníschopné 

 

Zasedání zastupitelstva obce Škvořetice bylo zahájeno v 18.00 hodin starostou obce Jaroslavem Chlandou.  

Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), 

ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon“). Informace o místě, době a navrženém programu 

připravovaného zasedání zastupitelstva podle § 93 odst. 1 zákona byla na úřední desce obce zveřejněna 

v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní. 

 

 

Program: 

 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání zastupitelstva 

3. Kontrola usnesení z minulého zasedání zastupitelstva 

4. Seznámení s rozpočtovým opatřením 2/2022  

5. Projednání žádosti o prodej pozemku – p. Mrázek Bohumil 

6. Projednání žádosti spolku Zdravotní klaun o.p.s. o finanční dar 

7. Diskuse 

 

 

 

ad 1 a 2/ 

Starosta Jaroslav Chlanda zahájil zasedání, přivítal přítomné a seznámil je s programem. 

 

Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

Schválení programu bylo jednomyslně přijato ZO. 

 

Starosta obce navrhl zapisovatele Josefa Horu, ověřovatele zápisu Vojtěcha Rosinu a Kateřinu Schaffarzovou. 

Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

 

 

ad3/  

Kontrola unesení z minulého zasedání zastupitelstva: 

Kontrola byla provedena bez výhrad. 

 

 

 



ad 4/ 

Seznámení s rozpočtovým opatřením 2/2022: 

Starosta seznámil ZO s rozpočtovým opatřením 2/2022. 

 

 

ad 5/ 

Projednání žádosti o prodej pozemku – p. Bohumil Mrázek: 

Starosta seznámil ZO se žádostí p. Bohumila Mrázka o prodej obecního pozemku p.č. 123/6 o rozloze 2600 

m2 (u cihelny), jehož část o rozloze 600 m2 už má od obce pronajatý. 

 

Návrh usnesení: ZO Škvořetice nesouhlasí s prodejem pozemku. Navrhuje aktualizovat a prodloužit nájemní 

smlouvu. 

 

Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 138/2022 bylo schváleno. 

 

 

ad 6/ 

Projednání žádosti spolku Zdravotní klaun o.p.s. o finanční dar: 

Starosta seznámil ZO se žádostí spolku Zdravotní klaun o.p.s. o finanční příspěvek. 

  

Návrh usnesení: ZO Škvořetice souhlasí s finančním darem ve výši 2.000,- Kč.  

 

Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 139/2022 bylo schváleno. 

 

 

ad 7/ 

Diskuze: 

         

• Starosta seznámil ZO s přípisem hejtmana Jihočeského kraje, kterým se přerozděluje počet uprchlíků 

z Ukrajiny na jednotlivé obce, obci Škvořetice byly přiděleny minimálně 4 osoby. Dvě osoby už jsou 

ubytovány u místních obyvatel ukrajinské národnosti. Rodina Jiskrova nabídla ubytování 4 

ukrajinských běženců v domě č.p. 25. 

 

• Starosta seznámil ZO se žádostí p. Davida Jiránka o řešení problému s dešťovou vodou, která mu při 

velkých deštích stéká z obecní cesty na jeho pozemek. ZO navrhuje prodiskutovat problém s p. 

Davidem Jiránkem a s Josefem Ředinou ml. jakožto odborníkem přímo na místě, aby se zjistilo 

případné řešení problému. 

 

Informace starosty: 

 

• 30.4. – plánuje obec soutěž pro děti v chytání ryb na Koupališti, stavění májky a večerní pálení 

čarodějnic 

 

• 7.5. – svěcení kapličky na návsi a božích muk nad cihelnou 

 

• Spolu s Povodím Vltavy proběhla prohlídka spodního toku Škvořetického potoka, kde bylo navrženo 

zpevnění břehů lomovým kamenem proti podemílání. 

 

• V rámci údržby bylo provedeno mulčování kolem nejpoužívanějších polních cest, aby nedocházelo 

k zarůstání křovinami 

 

• Probíhá jednání se Státním pozemkovým úřadem ohledně možného převodu některých státních 

pozemků do majetku obce 



 

• V obecním lese Pahorku budou harvestorovou technologií vytěženy polomy po zimní vichřici, zdravé 

dřevo prodáno firmě zpracující dřevo a palivo ponecháno pro místní občany. Cena nově odebraného 

palivového dřeva se zvyšuje zpět na původních 550 Kč za prostorový metr (borovice, smrk) a 700,-Kč 

(bříza, dub). 

 

• Na vývěsce a stránkách obce je umístěna informace od HZS, týkající se pálení větví a klestu – 

doporučení pro bezpečné pálení. 

 

• Náves: Starosta a místostarosta seznámili ZO s průběhem schůzky s architektem Ing. Slováčkem 

ohledně revitalizace návsi. Dohodli se na pokračování v práci na projektu s tím, že prvním krokem je 

dořešit a zjednodušit BUS zastávky. 

 

• Komplexní pozemkové úpravy – jelikož jsou navrženy výrazné změny pro obecní pozemky, ZO po 

seznámení s návrhem uložilo starostovi vyžádat si u Státního pozemkového úřadu stanovisko, že tento 

postup je v souladu s právními předpisy a nepoškozuje obec jako vlastníka dotčených pozemků. 
 

 
 

 

 

 

 

      

                                      

Zapsal:       Josef Hora 

Ověřil:       Vojtěch Rosina, Kateřina Schaffarzová 

Starosta:     Jaroslav Chlanda 


